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Twentsche Golf Club
Secretariaat:
Almelosestraat 17
7495 TG Ambt Delden
tel. 074-3841167
fax 074-3841067

e-mail: info@twentschegolfclub.nl
website: www.twentschegolfclub.nl

Openingstijden en accomodaties

Clubhuis, hal en kleedkamers open:
vanaf 9.00 uur tot donker.
Buffet van 11.00 uur
of in overleg eerder.

Karrenloods open van:
8.00 uur tot donker.

Drivingrange:
Maandag t/m vrijdag van
8.00 tot 19.30 uur.
Zaterdag en zondag van
8.00 tot 17.00 uur.

Brasserie So Nice:
Robin Bartelink: 074-3841691

Professionals:
Wiljan van Mook 06-53460716
Andrew Allen 06-53519396

2024
jaargang 59 nr. 01

verschijnt 2 tot 3x per jaar

Opzeggingen en wijzigingen van het
lidmaatschap dienen schriftelijk aan
het secretariaat bekend gemaakt te
worden voor 1 december voorafgaand
aan het nieuwe verenigingsjaar.
De jaarlijkse bijdrage blijft geheel
verschuldigd, indien het lidmaatschap 
in de loop van een verenigingsjaar
wordt opgezegd, gewijzigd of eindigt.

VAN DE REDACTIE

As you walk down the fairway of life you must smell the roses, for you only get to play one 
round.

Ben Hogan (1912-1997) - Amerikaans golfer 

Voor u ligt een januarinummer met daarin warme aandacht voor veel verschillende zaken.   

In dit eerste nummer van het nieuwe jaar zoals gebruikelijk aandacht voor de (oud)leden 
die ons het afgelopen jaar ontvielen. Daaronder helaas ook uiterst markante leden als Gaby 
Meindl en Johan Krikhaar. Hun overlijden zal binnen de club nog lang gevoeld worden. 

We blikken uitgebreid terug op een wederom zinderende editie van de Twente-Cup en 
kijken tevens ook al vast vooruit naar de 92e editie die eind augustus-begin september 2024 
zal plaatsvinden.

Het gezelschap van Hans de Lange op de woensdagmiddag/avond blijft indrukwekkende 
statistieken genereren, iets waarop de onvolprezen cijferaar Eric Luttikhuis ons graag blijft 
attenderen. Winnaar van de editie 2023 was Bernard Huckriede. Leest u verderop in dit 
nummer de smakelijke details.

Natuurlijk staan we uitgebreid stil bij de vele veranderingen in onze baan. We doen dat 
door het gesprek aan te gaan met de enthousiaste voorzitter van de baancommissie, Hans 
Nietsch. Geniet u van de mooie luchtfoto’s die we bij het interview met hem hebben 
geplaatst. 

Dat onze baan ook elders op het landgoed van Twickel had kunnen komen te liggen, wil 
een bijdrage over de wereldberoemde golfbaanarchitect Frank Pennink duidelijk maken. 

Ook zal de lezer zien dat we een interview hebben gedaan met het golftalent Amber Bruins, 
winnares van het matchplay-kampioenschap tijdens het Pinksterweekeinde van 2023.   
Danny Kristen, zo zult u zien, laat in dit nummer zijn eerste geschreven bijdrage achter. 

En natuurlijk blikken we terug op de vele golfprestaties van deze en gene uit 2023. 

Het laatste woord in dit nummer heeft Rob de Rochemont; hij neemt ons allen mee op reis 
in het sportieve bestaan van de zogeheten Goofy-spelers op onze club sinds januari 1999, 
precies vijfentwintig jaar geleden. 

We wensen u allen veel leesplezier, maar bovenal vanaf deze plaats een uiterst gezond, 
sportief en succesvol 2024.

Marcel Kienhuis
mfskienhuis@gmail.com

Danny Kristen
mail@dannykristen.nl

Arie Kuiper
strastera@hotmail.com



Een wens die wij al lang koesterden ging in 2023 in vervulling.  Al 
jaren waren wij bezig om te onderzoeken of wij de structuur van 
onze club konden vereenvoudigen, immers: het feit dat wij zowel 
een Stichting als een Vereniging hadden, beiden met een eigen 
boekhouding, organisatie en bestuur, maakte het er niet altijd 
transparanter op.

Toen de mogelijkheid hier iets aan te doen zich aanbood hebben 
wij die gelijk aangegrepen. Het omzetten van de Stichting De 
Haar naar een vereniging maakte het mogelijk om de Haar en de 
Twentsche te fuseren waarbij de stichting ophield te bestaan. Met 
terugwerkende kracht hebben wij vanaf 01-01-2023 nog maar één 
boekhouding. Maar de kers op de taart was in 2023 voor ons toch 
wel de Challenge Tour toen wij in staat werden gesteld onze club te 
showen, hier ter plekke maar ook op Ziggo Sport televisie waar de 
internationale golfgemeenschap kon zien wat wij in petto hadden.

En dat was veel! Meer dan 100 vrijwilligers en de gehele profes-
sionele ondersteuning van de club hebben zichzelf een hele week 
uit de naad gewerkt en hiervan een groot succes gemaakt.

Het verbindend effect was groot voor onze vereniging. Maar zoals 
gezegd, ook door onze leden werd er vorig jaar in competities en 
in reguliere wedstrijden hard gestreden om de eer en de daar bij 
behorende prijzen en zilver. Zoals gebruikelijk besteden wij op 
de Nieuwjaarsbijeenkomst aandacht aan een aantal prestaties en 
onderscheidingen en dat zijn:

✔︎ De Jumi beker voor diegene met meeste maandbeker
 overwinningen
✔︎ De Timan Pan voor degene die zijn of haar handicap het
 meest heeft verbeterd
✔︎ De Golfster en Golfer van het jaar

De Jumi beker is door Juuk en Mieke Scholten aangeboden 
in 1965 en is bedoeld voor degene met de meeste maandbeker-
overwinningen. Wij hadden in 2023 twee personen die de 
maandbeker tweemaal wonnen en dat waren Nick Assinck en Erik 
van Achteren, de ene in MB1 de andere in MB2. Het reglement 
stelt dan dat in dat geval de speler in MB1 de Jumi beker wint en 
dat is Nick Assinck.

De Timan Pan is in 1972 door George en Annemarie Timan 
geschonken. George zat in de eerste helft van de zeventiger jaren in 
het bestuur. Deze trofee is voor degene die procentueel de grootste 
verbetering van zijn of haar handicap heeft laten zien. De nummer 
2 Tim Lammersen ging van handicap 20.0 naar 12.3 (38.5%). 
De winnaar begon het jaar met handicap 36.0 en bracht dat naar 
beneden tot 19.8, een verbetering van 45%. De winnaar van de 
Timan Pan 2023 is Eric Zwijnenberg.
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Dames, Mijne Heren
Omstreeks deze tijd kijken wij elk jaar natuurlijk met belangstelling 
vooruit en hopen wij op en wensen we elkaar een voorspoedig 
nieuwjaar. Maar uiteraard denken wij ook terug aan wat het vorige 
jaar ons bracht aan goede dingen, maar natuurlijk ook aan de 
droevige voorvallen van het afgelopen jaar. En zo realiseren wij 
ons dat vorig jaar zes dierbare leden ons zijn ontvallen en daar 
willen wij ook even bij stil staan vandaag. Het betreffen: Lenie 
Steinmeijer-Straver / Loes Wielens-Smits / Harrie Löwik / Agnes 
Konink-van Splunter / Gaby Meindl / Johan Krikhaar. 

Vorig jaar memoreerde ik dat 2022 het jaar was waarin meneer 
Poetin het weer eens tijd vond een oorlog te beginnen met alle 
verschrikkelijke consequenties van dien.  Op dat moment kon ik 
niet vermoeden dat die oorlog een jaar later nog steeds zou woeden 
en dat wij er bovendien een zeer ernstig conflict in het Midden-
Oosten bij zouden krijgen. Het is toch wel heel frustrerend te 
moeten constateren dat ook anno 2023 men nog steeds probeert 
conflicten op te lossen door hard op elkaar te schieten.

Bij ons op de club was 2023 een heel druk jaar voor de leden, de 
commissies, de ondersteunende staf en het bestuur. Gelukkig druk 
in de positieve zin van het woord, er gebeurde gewoon veel. 2023 
was het jaar waarin wij zoveel mogelijk het Baan Renovatie Pro-
ject hebben proberen af te ronden. Dat was een hele klus en had 
natuurlijk een grote impact op de speelbaarheid van de baan.  Het 
was goed te zien dat een overgrote meerderheid van de leden hier 
begrip voor op kon brengen. Het feit dat in de loop van het jaar 
de contouren van de aangepaste baan steeds duidelijker zichtbaar 
werden hielp enorm. Nu moet de natuur het afmaken. Deze zelfde 
natuur sloot het jaar 2023 kletsnat af tot grote frustratie van green-
keepers, leden en natuurlijk het Team van So Nice.

In verband met het laatste: het is goed nieuws dat wij u kunnen 
mededelen dat So Nice en de Twentsche Golf Club na 4 jaar het 
Exploitatie contract en de SLA gaan verlengen en wel voor 5 jaar. 
Natuurlijk lopen niet overal de belangen van So Nice en de 
Twentsche parallel maar beide instituten zijn heel belangrijk voor 
elkaar. So Nice is niet meer weg te denken uit de Twentsche Golf 
Club en dat is goed nieuws.

De Golfweek met als thema Island in the sun was een groot suc-
ces waar weer veel leden op af kwamen. Deze week werd gevolgd 
door de Twente Cup.  De Twente Cup Commissie bouwde voort 
op het succes van 2022 en zorgde er voor dat sportief en sociaal 
de versie 2023 uiterst geslaagd was. Maar natuurlijk, zoals elk jaar, 
organiseerden wij een heel palet van wedstrijden en activiteiten. 
Ook dit jaar was er een goede deelname en zoals altijd leren wij 
van het vorige jaar om het volgende jaar nog beter te maken. 2023 
was ook het jaar waarin wij besloten hebben om het segment jeugd 
een kritische massa te geven door een samenwerkingsverband op 
te zetten met de Lage Mors zodat wij onze krachten kunnen bun-
delen. Wij zijn heel benieuwd naar de resultaten.

VAN HET BESTUUR
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De wereld om ons heen verandert en wij zien nieuwe tendensen. 
Wij zien bijvoorbeeld dat het niet eenvoudiger is geworden 
verenigingen in de lucht te houden. Met name de meer eisende 
vrijwilligers-functies zijn moeilijker te vullen. Zo telt het bestuur 
bij ons bijvoorbeeld op dit moment 4 gekozen leden, 1 interim en 1 
vacature. Een beeld wat ook bij andere (sport-)besturen steeds meer 
begint te ontstaan. Dit soort trends moeten ook goed bestudeerd en 
begrepen worden.
Een werkgroep onder leiding van Henny Nijenhuis zal deze re-
kalibratie ter hand nemen.
2024 is ook het jaar dat wij:

•	 de	laatste	losse	eindjes	m.b.t.	het	Baan	Renovatie	project
 gaan vastknopen
•	 het	aanmeldingssysteem	volledig	operationeel	maken
•	 de	digitalisering	van	het	secretariaat	willen	afronden

Met andere woorden: echt stilzitten wordt het niet voor de vereniging 
en de ondersteunende organisatie. Maar laat ik duidelijk zijn, het 
gaat goed met de vereniging. Ik denk dat wij bijna 100 jaar geleden 
voor onze huidige situatie getekend zouden hebben. Problemen 
horen erbij en moeten gewoon tijdig opgelost worden.

Wij Nederlanders hebben soms wel eens de neiging om onszelf de 
put in te praten. Ook op landelijk niveau. Maar wij leven in een 
bevoorrechte positie. Laten wij niet vergeten dat wij in een land 
leven waar wij gezonder zijn en langer leven, waar wij voorlopig de 
oorlog buiten de deur kunnen houden, met afnemende inflatie, lage 
werkeloosheid, een land met sterke en innovatieve bedrijven en een 
land waar wij in een groep van 196 landen in de top-10 staan van de 
gelukkigste landen. Count your blessings dus op nationaal niveau, 
maar beslist en zeker ook op het niveau van onze golfclub. Dan wil 
ik tot slot twee groepen van onze club bedanken:

Commissies, 24 stuks, een leger van 120 vrijwilligers. Niet van: leuk 
dat zij er zijn. Zonder deze commissies is er geen vereniging. Ik wil 
ze weer ongelofelijk bedanken voor alles wat zij gedaan hebben het 
afgelopen jaar.

Mijn eigen bestuur en clubmanager, Gekie, Hélène, Beatrice, 
Wim en Peter ongelofelijk bedankt voor jullie inzet. Ik heb heel 
veel respect voor jullie enthousiasme en vasthoudendheid. Het was 
niet altijd eenvoudig, ook niet in 2023, maar wij hebben een hoop 
bereikt!

Maar, zoals ik vorig jaar afsloot met Claudia de Breij:
Houd altijd goed in gedachte: Het komt niet goed, je moet het goed 
maken! En dat gezegd hebbende wil ik u en de uwen tot slot een heel 
gelukkig, sportief en gezond 2024 toewensen.

Gelukkig Nieuwjaar!!
Rudy Goetzee, voorzitter van de Twentsche Golfclub. 

De laatste en belangrijkste onderscheiding betreft die van de 
Golfster en Golfer van het jaar. Hierbij wordt gekeken naar de 
prestaties in de belangrijkste wedstrijden van het seizoen als mede 
de diverse clubkampioen-schappen die wij op de Twentsche hebben. 
Daar wordt een laptop met grote rekenkracht op losgelaten en dan 
heb je bingo de golfster en golfer van het jaar.

Wij beginnen met De Golfster van het jaar
5e  Inger ter Weele     4 pnt 
4e  Amber Bruins       5 pnt
3e  Helen Rutten          8 pnt
2e  Gaby Meindl        8 pnt 
Maar net als vorig jaar was de winnares ditmaal met 10 punten 
Kirsten ter Weele  

Bij de Golfer van het jaar:
5e  Bas Kerkdijk                      6 pnt                                                                                                                              
4e  Paul Scholte op Reimer   8 pnt                                                                                                             
3e  Bas Weideveld                  8 pnt                                                                                                                       
2e  Jeroen Krol                       9 pnt
Winnaar met 12 punten, u kwam zijn naam al tegen bij de Jumi 
beker, Nick Assinck

Dan wil ik graag dit gedeelte van deze bijeenkomst afsluiten 
met een paar woorden over volgend jaar en een paar bedankjes.                               
2024 is het jaar waarin wij onze ideeën willen afronden met 
betrekking tot de renovatie van ons clubhuis. Wij weten ongeveer 
wat nodig is wat betreft onderhoud en vervanging, wij hebben een 
bureau gevraagd naar suggesties voor verduurzaming en er zijn een 
paar efficiency-maatregelen die wij graag willen maken. Wij willen 
echter wel graag een beter idee krijgen hoe de leden staan tegenover 
een wat eigentijdser uitstraling van het clubhuis waar door sommige 
groepen leden om gevraagd wordt en wat al dan niet onderdeel zal 
uitmaken van het totale plan. Daarom willen wij eind februari een 
raadgevende enquête uitzetten om een beter gevoel te krijgen hoe 
de leden hierin staan.

Wij zullen dan waarschijnlijk ook gebruik gaan maken van de 
mogelijkheid om een paar andere zaken te testen. Bijvoorbeeld: dit 
jaar gaan wij zeer uitgebreid nadenken over hoe wij het 100-jarig 
jubileum willen gaan opzetten. Zoals u weet is er een Stuurgroep 
onder leiding van Hans Hoekstra opgezet en het zou kunnen dat 
die groep ook de enquête wil gebruiken om ideeën te genereren. 
De resultaten van de enquête worden gepresenteerd in de ALV van 
mei dit jaar.

Eind van dit jaar zal er een ook nieuw beleidsplan moeten worden 
gemaakt (2025-2027) omdat het huidige 3-jarenplan loopt tot en 
met 2024. Aangezien het beleidsplan is gebaseerd op de visie/missie 
van de club lijkt het ons een goed idee om die visie nog eens tegen 
het licht te houden, ook al omdat in november de huidige voorzitter 
van de vereniging statutair aftredend is en een nieuwe voorzitter het 
stokje zal overnemen. 
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IN HERINNERINGEN 2023

In 2023 kwamen acht (oud-)leden ons te ontvallen, in deze volgorde: Lenie Steinmeijer-Straver, Jaap Vermeer, Loes Wielens-Smits, 
Ingrid Meijer-Wolters, Harrie Löwik, Agnes Konink-van Splunter, Gaby Meindl en Johan Krikhaar. Waar mogelijk worden ze 
hieronder door leden herdacht.

Lenie Steinmeijer-Straver
4 juni 1932 – 30 januari 2023

Jaap Vermeer
17 februari 1940 – 5 april 2023

Loes Wielens-Smits
7 december 1942 – 1 mei 2023

Ingrid Meijer-Wolters
30 november 1939 – 3 mei 2023

Harrie Löwik
23 maart 1946 – 25 oktober 2023

Agnes Konink-van Splunter
30 november 1937 – 6 november 2023

Gaby Meindl
4 november 1958 – 7 december 2023

Johan Krikhaar
13 april 1949 – 23 december 2023
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Lenie was sportief aangelegd en tennis was haar passie en daarna 
kwam golf. De eerste golflessen heeft ze gehad op golfbaan De Koepel 
in Wierden. Ze ging daar graag naar toe en vond het een mooie baan 
om te spelen. Na de doorstart van de Twentsche Golfclub in Ambt-
Delden zijn we daar lid geworden omdat dit dichter in de buurt was, 
een goede beslissing. Het ging haar met de golf niet zozeer om de 
punten, maar om buiten te zijn in de natuur. Ze kon mij erop wijzen,  
Henk, kijk daar eens, een patrijs of daar een haas, soms een ree.

Ik zag dat niet, ik was bezig met golf. Op de Twentsche hebben we 
samen veel genoten van de sport. 

Lenie was weinig competitief, wedstrijden hield ze niet van. Het 
liefst speelde ze een rondje met ons tweetjes vooral bij mooi weer 
en daarna gezellig wat eten op het terras. Dat hebben we samen veel 
kunnen doen tot en met het einde van haar leven.

Henk Steinmeijer

Lenie Steinmeijer-Straver
1932 – 2023
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Tijdens onze informele golfrondes werd alles eerlijk en open 
besproken en onder de eed “Grosses Indianer Ehrenwort’ kwam 
alles aan bod. Af en toe lukte het me tussen onze gesprekken door 
met een beetje geluk nog een hole goed af te ronden en dan riep 
je: Du kleine Zauberhexe! En je bekende ‘Dackeltoter’ is inmiddels 
door andere golfers al opgenomen in hun golfvocabulaire. Uit de 
ongelooflijk grote golftas van je kwam altijd van alles tevoorschijn. 
Een vogelveer bij een gemaakte birdie, een zingende murmel, 
Bach Rescue druppels voor een blessure, met liefde gemaakte 
boterhammen, pleisters, bellenblazers en … Gummibärchen, heel 
veel Gummibärchen. Eindeloos veel geduld had je met startende 
golfers en een ongelooflijk scherp didactisch vermogen om 
iedereen verder te bekwamen en plezier in het golfspel te laten 
krijgen. Op, maar ook buiten de baan zag je er altijd op en top 
uit, alles in harmonie, vrouwelijk tot in het kleinste detail. Vaak 
ontving je hiervoor complimenten en genoot je van de aardige

opmerkingen. In mijn gedachten noemde ik je vaak ‘The grand 
lady of the Twentsche Golfclub’. Want niet alleen een eretitel voor 
je charmante verschijning, maar ook een verwijzing naar jouw 
gedegen kennis van de golfregels, naar jouw organisatietalent, naar 
het oprichten van de Twentse Golfacademie, naar de golfwinkel 
op Golfclub De Koepel en naar jouw bijdrages aan de diverse 
commissies binnen onze club. Je kende iedereen en iedereen kende 
jou.

In 2024 komt weer de eerste golfwedstrijd, de flightindeling wordt 
verstuurd. Op de startlijst zoek ik je naam, maar vind je niet:

“Gaby Meindl, lidcode MEIN2, hcp 14.5, van rood – 14 slagen.”

Grand lady of the Twentsche Golf, het was mooi met jou, rust zacht.

Yvonne Roerink

Gaby Meindl
1958 – 2023
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Wij kenden elkaar bijna 15 jaar en wie had het anders verwacht, 
natuurlijk via de golf.

“Es war Liebe auf den ersten Blick! Eine Münchnerin und eine 
Hamburgerin, ob das wohl zusammen past? Und wie es gepasst hat!”

Wij waren aan de ene kant zo verschillend, maar aan de andere kant 
hadden wij zoveel gemeenschappelijk. Er is tussen ons een innige 
vriendschap ontstaan, die met de jaren steeds meer de diepte in 
ging. Toen je uiteindelijk op 300m afstand van mij kwam wonen 
ca. 8 jaar geleden, of zoals jij zou zeggen, op par 3 afstand, spraken 
wij elkaar de laatste jaren bijna dagelijks. Wat was het fijn een 
vriendin zo dicht bij te hebben! Al de gezellige etentjes samen en 
de fijne gesprekken met elkaar. Ik zal nooit de spelletjesavond met 
de kinderen vergeten of de muziekavond waar wij van alles en wat 
gedraaid hebben. Jouw grote passie, de muziek.  

Ging je met een niet zo’n goed geluimd humeur bij Gaby op bezoek, 
dan scheen de zon weer als je naar huis ging. Ging je met Gaby de 
deur uit, dan kwam ze ongetwijfeld bekenden tegen. Daar kwam je 
dan niet zonder gezellig praatje aan voorbij. 

Naast haar grote passie voor de golfsport en alles wat daarbij komt 
kijken, had Gaby nog een grote passie: de muziek! Met een sterke 
voorkeur voor de klassieke muziek. Ze was zelf ook niet verschoond 
van muzikaal talent.  In haar jonge jaren tokkelde ze erop los op 
haar citer en heeft zelfs opgetreden met Jaap van Zweden. Niet de 
eerste de beste dirigent.

Onze moeder werd geboren op 4 november 1958 te München, als 
tweede van drie kinderen en enige dochter. Ze groeide op in de 
wijk Schwabing, München. Op 18-jarige leeftijd, startte zij, net als 
haar vader en later haar eerste zoon, een technische opleiding. Zo is 
mama eigenlijk, net als opa en ik, opgeleid tot ingenieur.  

Ze ontmoette onze vader op vakantie in Mallorca, die haar verleidde 
om naar Nederland te verhuizen. Ze maakte zich snel de taal eigen. 
Vliegen tussen Nederland en München was geen probleem, want 
haar broertje werkte voor Lufthansa, zo kon ze zelfs op volle vluchten 
nog in de cockpit meevliegen. Samen met onze vader woonde 
zij in Huizen in de buurt van Utrecht en kreeg in respectievelijk 
1992 en 1994 ons. Een carrièreswitch en verhuizing naar Twente 
volgden. Na de scheiding van onze vader bleef zij daar wonen en 
maakte ze deel uit van een omvangrijke groep vrienden en werd een 
actief lid van de golfclub. Tot zij, na haar 65e verjaardagsdiner met 
Jordi, Marjolein, Merel en mijzelf, op 6 december van Amsterdam 
naar huis reed en onderweg in een ernstig auto-ongeluk terecht 
kwam, waardoor zij in bijzijn van ons 4 vroeg in ochtend aan haar 
verwondingen overleed. 

Mama was zeer geïnteresseerd in mode. Als klein meisje in Beieren 
naaide ze haar eigen Dirndl in elkaar. Bij de vossenjacht, droeg 
zij meer bont dan dat er bij de jacht bij elkaar geschoten was. En 
aangekomen in Nederland had zij een damesmode winkel aan huis. 
Onze moeder was een zeer ondernemende vrouw en heeft van haar 
hobby haar werk gemaakt. Haar werk stelde haar in staat om een breed 
netwerk te onderhouden. Toen mama later ontdekte nog een andere 
hobby te hebben, in de vorm van golf, heeft ze deze gecombineerd 
met mode. Zo was golfshop De Koepel geboren. Wereldberoemd 
in Nederland, trok mama klanten van heine en verre. Ze had een 
gave mensen te stijlen met kledingstukken, waar de mensen anders 
nooit zelf op waren gekomen. En deze zelfde mensen kwamen keer 
op keer weer bij haar terug. Het ouderwetse, stoffige karakter van 
de golfwereld werd door mama opgepoetst en hip en jong gemaakt.

Bruckner, Jacob Gurewitch, Doris Day. Jouw smaak was veelzijdig. 
Jij kon daar enorm van genieten. Het liefst was je elke dag naar een 
concert gegaan.

De best geklede vrouw op de golfbaan! Dat was je zeker!
Ik vroeg mij altijd af, hoe kun je eigenlijk golfen met al die 
armbandjes, ringen, lange oorbellen, waaiende jurken en ook nog 
een hoed op. Maar het ging perfect en het was perfect! Alles was op 
elkaar afgestemd. Niemand kon dit zo goed en perfect als jij! En als 
ik weer totaal gefrustreerd probeerde een bal recht te slaan zei jij 
altijd tegen mij: “Julia, glimlach tegen de bal, wij spelen Happy Golf ”

Zo wil ik jou in herinnering houden, happy, kleurrijk en heéél lief!
Wij missen jou!

Julia Bijvank

Maar ook Housemuziek en heerlijke zwijmelnummers van 
Doris Day en Frank Sinatra galmden binnen de muren aan de 
Hassinkstraat 7 in Delden. Gaby beheerste de Nederlandse taal op 
niveautop, met bloemrijk taalgebruik vol superlatieven, maar we 
hoorden ook regelmatig haar Duitse roots: “Das gibt’s doch nicht! 
Das ist nicht zu glauben”

En dat is het inderdaad niet lieve Gaby; es ist nicht zu glauben dat je 
niet meer bij ons bent. Rust zacht lieverd, we missen jou.

Karin Jansen

Niet tot ieders goedkeuren, maar mama wist wel beter en zette door. 

Naast een ondernemersgeest, bezat ze ook een muzikaal talent. En 
behalve een voorliefde voor grootse, soms bombastische klassieke 
muziek beluisteren, kon ze dit ook produceren. Mama speelde de 
zither, een klassiek beiers instrument, en niet op onverdienstelijk 
niveau. Ze leerde dit als jong meisje spelen, en behoorde tot de 
meest getalenteerde zither-speelsters in de Alpenregio. Ze heeft ook 
zelf leerlingen onderwezen, onder andere aan de Münchner Schule 
fur Bayerische Musik.

Vele jaren was ze lid van de ‘Altmühldorfer Saitenmusi’, en in 
die tijd overal actief en zeer bekend in de volksmuziekscene van 
Oberbayern, Österreich tot aan Südtirol. Toen ze later vanwege de 
liefde naar Nederland kwam, werkte ze samen met een muzikant en 
maakte nog een heus kerst-LP. Zoek naar Freddy Golden op Spotify. 
Kijk maar eens goed naar het portret op de coverfoto. In Nederland 
heeft mama dit nog naar een hoger niveau getild en speelde in het 
Orkest van Het Oosten onder Jaap van Zweden, momenteel de 
dirigent van het New York Philharmonic Orchestra. 

Wat niet vaak genoeg benoemd kan worden, is haar 
onvoorwaardelijke liefde en haar noodzaak om dicht bij ons te zijn. 
Jij was voor ons een hele lieve en warme moeder. Een voorbeeld 
voor ons van levenslustigheid, ondanks tegenslagen. Een heuse, 
kleurrijke paradijsvogel. Je kon soms ellendig zijn in geluk en 
gelukkig in ellende. Een moeder die tot haar grote spijt, nog geen 
kleinkinderen had. Blind ambitieus en ondernemend. De ultieme 
gastvrouw. Een van nature vrolijk ingestelde vrouw, met een jeugdig 
hart. Een trotse Duitse. Zorgdragend, niet alleen voor ons, maar 
ook voor je vrienden en familie. Altijd goed verzorgd, om door 
een ringetje te halen. Soms bijgelovig en spiritueel. Heb ik klef al 
genoemd? Maar altijd was je en altijd zal je onze engel zijn. 

Daniel en Jordi Heere
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Vlak voor de kerstdagen overleed onze golfvriend Johan Krikhaar, 
na een gevecht van een jaar met een tumor in zijn hoofd. Een jaar 
waarin hij gelukkig nog lang en opgewekt zijn geliefde golfspel kon 
beoefenen, altijd karakteristiek gekleed met zijn onafscheidelijke 
bretels. Johan was actief in wedstrijden, bij de woensdagmiddag 
heren, de ijsemmer en ons negental op maandag. Bij voorkeur en 
met succes gebruikte hij de putter waar dat maar (en soms ook niet) 
kon. Aan bunkers daarentegen had hij een grondige hekel. Meer 
dan twee pogingen om daaruit te komen stond hij op de maandag 
zichzelf niet toe. Dan zei hij “het boeit me niet” en pakte de bal 
op. Johan was een typische gezelligheidsspeler; in de baan was hij 
continue aan het woord.

Belangrijk voor Johan was een vaak zelf bereide goede maaltijd en 
een mooi glas wijn. Regelmatig reisde hij voor vakantie naar het 
Zuiden waarvandaan hij altijd wijn meenam. Vrienden en familie 
mochten daarvan meegenieten, de laatste tijd in het appartement 
in Almelo. Hij is geboren in IJsselmuiden maar verhuisde al op

jonge leeftijd naar Almelo en werd zo al vroeg een echte Twentenaar. 
Naast het golfen was hij een fanatiek volleyballer en zwemmer.

Johan heeft bijna 40 jaar voor diverse aannemers in de weg- en 
waterbouw gewerkt. Eerst twintig jaar in de buitendienst en de 
laatste twintig jaar met het maken van begrotingen en het aannemen 
van werk. De aanleg en onderhoud van vele wegen en weggetjes in 
Twente en ver daarbuiten kende hij als zijn broekzak. 

Die kennis bracht hij ook graag te berde als het ging over aanleg 
en onderhoud van onze golfbaan, onder andere toen hij deel 
uitmaakte van de baancommissie. Een uitvloeisel daarvan is het 
zogenaamde Krikhaarlaantje. Anderzijds kon hij zich wel eens wat 
ongenuanceerd uiten maar wij als vrienden herkenden in hem altijd 
wel de ruwe bolster, blanke pit.

Wij zullen hem heel erg missen en wensen Ria alle sterkte toe.

De maandaggolfers

Johan Krikhaar
1949 – 2023
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Maar ook de leden van de Twente-Cup-commissie imponeerden: 
zij slaagden erin het evenement nog verder op te schalen. Aan de 
pro-am op vrijdag deden maar liefst 27 teams mee. En evenals 
vorig jaar was de finale van die dag in de feesttent sensationeel. 
Over de kwaliteit van het diner raakte zelfs het team van The 
International niet uitgesproken.

Voor de jeugd was op de par-3-holes een
heuse Twente-Cup-Mini in het leven 

geroepen.

Mariëlle Kraak verscheen met twee kanshebbers voor de winst, Jade 
Kampstra (12) en Jip Kockmann (14), zelfs op donderdag 31 augustus 
in TC Tubantia. De winst ging uiteindelijk naar Julyan Eccles (score 
-5) van de Lochemse Golfclub. Een speciale vermelding hier voor 
de 12-jarige Jorrit van Rooijen van Golfclub De Koepel: hij won met 
zijn drive van 200 meter (!) de prijs voor the longest. Volgend jaar zal 
er opnieuw gespeeld worden om deze nieuwe trofee.

Voor het eerst was er zelfs een zo te noemen voorprogramma 
van de wedstrijd om de Twente-Cup op zaterdag en zondag, de 
zogeheten GolfSixes. Verschillende amateurteams speelden dit 
jaar de holes 14 t/m 18. De sfeer was supergezellig en daarom 
krijgt ook dit onderdeel volgend jaar een vervolg, dan over zes 
holes. Het grote veld bij het clubhuis was opnieuw omgetoverd in 
een speciaal hospitality-terrein, waar pro´s, toeschouwers en leden 
van jong tot oud zich van harte welkom voelden. Op beide dagen 
bestelden vele tientallen leden en andere bezoekers een overhemd 
op maat bij Julia Bijvank (ShirtbyHand). 

door Marcel Kienhuis

Op wederom een uiterst droge en schrale baan traden op zaterdag 2 
en zondag 3 september 2023 ruim negentig spelers aan voor de 91e 
editie van de Twente-Cup. Nu het KLM-Open naar het voorjaar 
is verplaatst, ontvangt de winnaar van de Twente-Cup niet langer 
automatisch een wildcard. Voortaan is de strijd om de Twente-
Cup één van de zes wedstrijden in een aparte Order of Merit: de 
winnaar daarvan krijgt een wildcard voor het KLM-Open.

Maar ook zonder directe wildcard blijft de wedstrijd om de 
Twente-Cup geliefd bij de (teaching)pro’s. Dit jaar waren er tien 
oud-winnaars onder de deelnemers: John Boerdonk (2008), David 
van den Dungen (2016), Jan-Willen van Hoof (2022), Niels Kraaij 
(2001 en 2006), Ralph Miller (2015), Davey Porsius (2019), Alain 
Ruiz Fonhof (2009), Xavier Ruiz Fonhof (2013), Alan Saddington 
(1997) en Ruben Wechgelaer (1995 en 2003). Drie van hen vonden 
we zondagmiddag na afloop van de wedstrijd terug in de top-10. 

Met zo’n 90 deelnemers was het 
spelersveld fors groter dan het 

voorgaande jaar (toen 70).

Er deden wederom twee dames mee, Annemieke de Goederen 
(Hilversumsche Golf Club) en Charlotte Lemstra (De Hoge Kleij). 
Dennis Markink noteerde scores van 74 en 76. De amateur van de 
Noordwijkse Golfclub Sil Thoonsen maakte op zondag de enige 
hole-in-one van het weekend, op hole 6. Hij won daarmee een 
weekend cabrio-rijden, beschikbaar gesteld door hoofdsponsor 
Huiskes-Kokkeler.

TWENTE-CUP 2023



‘De winnaar liet op beide dagen de beste ronde van het veld zien 

(66 en 65) en stond uiteindelijk zes slagen los van de nummer 

twee: Sven Maurits imponeerde! Op zaterdag noteerde hij een 

eagle op hole 4 en een birdie op hole 9, terwijl hij op zondag 

eagles liet noteren op hole 12 en hole 18. 

De rustige en sympathieke Meppelaar vergroot met deze 

overwinning fors z’n kansen op zijn achtste startbewijs voor een 

KLM-Open, ditmaal op The International in juni 2024.’
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 Positie Speler Ronde 1 Ronde 2 Totaal 
 1 Sven Maurits 66 65 131 -13

 2 Rick Hessing (am) 70 67 137 -7
 2 Davey Porsius 67 70 137 -7
 4 Wouter de Vries 70 68 138 -6
 4 Philip Bootsma 69 69 138 -6
 4 Max Albertus 68 70 138 -6
 4 Severiano Prins 67 71 138 -6
 8 Ralph Miller 73 66 139 -5
 9 Mitchell Schoorl 70 70 140 -4
 9 Jan-Willem van Hoof 69 71 140 -4
 11 Joep van Arnhem (am) 68 74 142 -3
 12 Tom van Balen (am) 73 73 146 -2
 13 Bob van der Voort (am) 70 74 144 E
 20 Joris Spanjer (am) 76 70 146 +2

Hoofdsponsor Huiskes-Kokkeler had op meerdere 
plekken in de baan fraaie bolides gestald. En PGA-
directeur Frank Kirsten had het TGC-lid Bernard 
Huckriede tot toernooidirecteur aangewezen. 
Op de driving range werd op zaterdag een uiterst 
professionele clubfitting aangeboden door Twente 
Golf. Volgend jaar zal dit op de beide weekenddagen 
het geval zijn.

En opnieuw werd er tijdens de Twente-Cup aandacht 
besteed aan een Twents maatschappelijk initiatief. 
Wist men vorig jaar € 860,- via loten binnen te halen 
voor WensAmbulance Oost-Nederland, dit jaar was 
dat maar liefst € 4300,-. Dit mooie bedrag kwam 
voor een substantieel   deel tot stand dankzij een gift 
van Topsponsor Urenco.

In 2023 werd opnieuw een start gemaakt met de zo 
geliefde Beat-The-Pro-wedstrijd op hole 15. In totaal 
meldden zich hiervoor over beide dagen zo’n zestig 
deelnemers. Winnaar werd Sven Weustink van De 
Koepel. Hij daagde op zaterdag de pro’s Wouter de 
Vries, Jurrian van der Vaart en John Boerdonk uit. 
Zijn afstand van 1,55m tot de vlag werd het hele 
weekend niet verbeterd en zo won Sven een golfreis 
ter waarde van € 1.000,-.

Om de bezoekers goed op te kunnen vangen werd 
zelfs een aparte parkeerplaats ingericht, meteen 
rechts van de toegangsweg.     

De uiterst gemotiveerde So Nice-brigade van gerant 
Robin Bartelink liep zich andermaal drie dagen 
het vuur uit de sloffen en leverde ons kwaliteit en 
Twentse gastvrijheid pur sang. Emiel Kwekkeboom 
van het Enschedese restaurant Joann toonde ons 
op zondag voor het tweede jaar op rij zijn grote 
culinaire kunsten.  

En laten we hier niet de tientallen vrijwilligers 
vergeten: zij blijven onmisbaar voor dit evenement. 

Ira Hesp, Mariëlle Kraak, Heleen Moolhuijzen 
(zij neemt afscheid), Wob ten Hoeve en Jeroen 
Winterink, allen leden van de Twente-Cup-
commissie editie 2023, kunnen terugzien op een 
zeer, zeer geslaagde uitvoering. Op naar de 92e 
editie!
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Frank Pennink (1913 - 1983)

maand het gebied van het Bentelerveld in, in de hoop dat daar dan 

eindelijk een achttien-holes-golfbaan te realiseren zou zijn.

Zou het de aimabele Jordaan wél lukken,
daar waar bekende voorgangers van hem 

reeds veel eerder in het zand beten?

In de ALV van 20 juli 1960 had een TGC-lid van het allereerste uur, 

Willem Stork, de voorzitter nog bevraagd over de huidige status van 

plannen in die richting. En tijdens de ALV van 24 november 1961 

was zelfs een 18-holes-commissie in het leven geroepen, te bestaan 

uit het bestuurslid Ir. Willem Muller en de leden Ton Borren, Ton 

van Huystee en Juuk Scholten. In het voorjaar van 1963 leek zelfs zo’n 

50 hectare grond rond de Bentelerhaar beschikbaar te zijn, blijkens 

correspondentie tussen Rob Horst en niemand minder dan Paul 

de Jong, secretaris van de Noordwijkse Golf Club (later zelfs erelid 

want medeontwerper van hun nieuw geopende baan in 1972). De 

Jong stuurde Horst desgevraagd een keurig uitgewerkte lay-out 

voor een 18-holes-baan op de Bentelerhaar. Er heerste voelbaar

door Marcel Kienhuis

Vergeet de Ierse golfbaanarchitect Tom McAuley én vergeet tevens 

Frank Pont en Jurrian van der Vaart. Niet dat ze niet bestonden, 

maar ze deden niet mee. En onthoud de naam van Frank Pennink 

(1913-1983). Op zijn baan zouden we nu al zo’n zestig jaar spelen, 

ten zuiden van Bentelo. Als, als zaken destijds, in 1963 en 1964, 

anders waren gelopen.

Geboren te Delft, in de stad van de ongekende meester-

schilder Johannes Vermeer, ontpopte de Engelsman John Jacob 

Frank Pennink zich achtereenvolgens als uiterst verdienstelijk 

amateur-golfer, als geroemd golf-bestuurder, als veelgelezen 

golfjournalist (zelfs in het Maandblad Golf had hij jarenlang 

een vaste rubriek, waarin zijn Engelstalige kopij vertaald werd 

afgedrukt) en uiteindelijk, zijn grootste droom ook, als vermaard 

golfbaanarchitect. Pennink won zowel in 1937 als in 1938 het 

Engelse Amateurkampioenschap (matchplay), een toernooi dat 

Nick Faldo in 1975 als (toen nog) jongste winnaar ooit op zijn 

naam schreef (18 jaar). Meer dan twintig jaar zou Pennink een 

scratch-golfer blijven.

Pennink voegde zich in 1954 bij Charles Kenneth Cotton en 

Charles Lawrie om Cotton, Pennink and Partners Ltd. op te 

richten, een architectenbureau voor golfbanen. Donald Steel 

kwam later ook bij het bedrijf. Pennink werkte op veel Britse 

golfbanen en ontwierp banen in Europa (ook in Nederland!) en 

in het Verre Oosten. Als architect stond Pennink bekend om zijn 

eenvoudige maar effectieve greens, vaak op plateaus omringd door 

steile afvloeiingen, en beperkt gebruik van bunkers op de fairways. 

Deze illustere Frank Pennink verbleef in de zomer van 1963 een 

weekend bij toenmalig voorzitter Henny Jordaan in diens fraaie 

landhuis De Kijkover te Diepenheim, Houboerweg 1, te gast 

dus bij met afstand de beste golfer van de TGC die daar praeses 

werd. Immers, vanaf 1943 speelde Henny vele jaren scratch-

golf. In 1954 had hij op de Amsterdamse Golf Club Hein Swane 

(GC De Dommel) in de finale van het Nationaal Matchplay 

Kampioenschap met 2/1 verslagen. Over de jaren heen bouwde 

Jordaan in binnen- én buitenland een indrukwekkend netwerk 

van golfvrienden op. Van 1954 tot 1961 was hij bovendien vice-

voorzitter van het Nederlandsche Golf Comité geweest. Nu is 

het echter augustus 1963. Samen met penningmeester Wim van 

Heek en secretaris Rob Horst trokken Pennink en Jordaan in die 

BAAN TGC (BIJNA) VERHUISD VAN HENGELO NAAR DE BENTELERHAAR
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in noordnoordwestelijke richting en in de buurt van Bentelo 

uitmondt in de Hagmolenbeek. 

Hiernaast de globale baanschets die Pennink nog diezelfde maand 

augustus 1963 van zijn bezoek aan de Bentelerhaar maakte. Vijf 

par-5’en, negen par-4’en en 4 par-3’en zouden samen een par 73-

baan van bijna 6100 meter creëren. Zowel de eerste als de tweede 

negen zouden starten met een par-5. We weten niet zeker of 

Pennink vooraf de eerder in maart gemaakte schetsen van Paul de 

Jong ter inzage had gekregen.

optimisme bij onze toenmalige secretaris, ‘al moeten wij 

zien ergens fl. 600.000, - bij elkaar te krijgen om het geheel te 

realiseren’. Voldoende grond onder de voeten, so to speak, om 

golfbaanarchitect Frank Pennink te benaderen.

De Bentelerheide, ook wel Bentelerhaar genoemd, is een nat 

heidegebied ten zuiden van Bentelo tussen de Grondhuttenweg 

en de Gorsveldweg. Het heeft een oppervlakte van ongeveer 30 

ha en is eigendom van de Stichting Twickel. Het gebied wordt 

doorsneden door de Drekkersstrang, een watergang die afwatert 
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Drie maanden later, in de ‘geanimeerde’ ALV-vergadering van 

15 november 1963, de positieve kwalificatie is van secretaris Rob 

Horst, informeerde voorzitter Jordaan de aanwezige (achttien!) 

leden, onder het agendapunt Mededelingen, over de opzet van 

Pennink, betogend ‘dat het Bestuur dit terrein zo lang zal laten 

reserveren totdat definitieve plannen voor een 18-holes baan 

aanwezig zijn.’ En in mei 1964 drukte de nieuwe secretaris, Juuk 

Scholten, nog letterlijk een stempel (J.F. SCHOLTEN & ZN N.V.) 

op een bewerkte kaart van het plan-Bentelerhaar. 

Echter. In de notulen van het bestuur uit die jaren noch in de 

notulen van latere ALV’s treffen we ook maar een spoor aan 

van de afloop van dit vierkoppige, veelbelovende bezoek aan de 

Bentelerhaar. Niets, helemaal niets.  Het plan stierf een zachte, 

maar wisse dood, hoogstwaarschijnlijk door de tegenwerking van 

de eigenaar van het gebied, kasteel Twickel. Het papieren archief 

van de TGC hult zich over de verdere afwikkeling van Pennink’s 

voorstel in ieder geval nog steeds in een aanhoudend stilzwijgen.

Genoemde zoektocht van TGC-bestuursleden naar een 18-holes-

baan zou in de tachtiger jaren van de vorige eeuw een serieus 

vervolg krijgen in de (hernieuwde) oprichting van een 18-holes-

commissie én in 1997 leiden tot de opening van onze huidige baan, 

op grondgebied van, inderdaad, juist, Twickel. Eindelijk.

Overigens: in 1979 werd Pennink betrokken bij de vergroting en 

verandering van de 7e green tot een zogeheten two-level-green en 

bij de aanleg van een alternatieve tee van de 3e/12e hole.     

Hieronder onvertaald enkele van Pennink’s Engelstalige observaties bij zijn aan Jordaan geadresseerde voorstel:

•	 Assuming	that	the	Clubhouse	will	be	sited	where	shown	on	the	plan,	astride	the	road,	I	have	made	this	the	focal	point.
•	 It	is	quite	possible	that	an	even	better	use	can	be	made	of	the	stream,	and	this	depends	on	a	closer	survey	of	the	terrain.
•	 Cost:	It	would	work	out	at	about	£	1.200	per	hole,	a	total	sum	of	about	£	21.600.
•	 Fee:	I	would	suggest	the	sum	of	20	guineas	only,	and,	in	the	happy	event	that	my	firm	would	undertake	the	final	design
 and scale plans of the course, this amount would be held to the Club’s credit. 
•	 Thank	you	again	very	much	for	your	kind	hospitality.	I	enjoyed	my	visit	immensely,	and	please	give	my	regards	and
 thanks to Mr. Horst and the brothers Van Heek. Tell the latter that a superb course or courses could be made on the
 terrain they showed me that afternoon.

 Yours very sincerely,

 Frank

Henny Jordaan (1899 – 1995)
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Enkele van de 9 banen waar hij wijzigingen in heeft aangebracht 
zijn:

•	 Golfclub	‘De	Dommel’
•	 Twentsche	Golfclub
•	 Noord-Nederlandse	G	&	CC
•	 Haagsche	Golf	en	Country	Club
•	 Veluwse	Golfclub
•	 Eindhovensche	Golf
•	 Noordbrabantse	GC	Toxandria

Tot zijn favoriete banen rekende Frank Pennink Royal County 
Down (Noord-Ierland), de Old Course van St. Andrews en 
Muirfield (Schotland), Formby (Engeland), Vilamoura (Portugal). 
Chantilly (Frankrijk) en zeker niet op de laatste plaats in dit rijtje: 
Noordwijk (Nederland).

Pennink’s banen in Nederland
Van de 225 banen in de wereld die Frank Pennink heeft ontworpen, 
dan wel de hand in heeft gehad, dan wel wijzigingen in aan heeft 
gebracht, staan er in Nederland 28 op zijn rekening. 

Elf banen heeft hij in ons land ontworpen, negen banen heeft hij 
veranderd en van acht toekomstige banen had hij de tekeningen 
klaar.

Tot de 11 banen die hij heeft ontworpen behoren onder andere:

•	 Golfclub	Broekpolder
•	 Golfclub	De	Gelpenberg
•	 Golfclub	Lauswolt
•	 Golfclub	Kleiburg
•	 Golf	Wouwse	Plantage
•	 Rosendaelsche	Golfclub	(11	holes)
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Gaby Meindl
Het was de wens van Hans geweest dat de baancommissie ook 
een vrouwelijk lid zou hebben. Vrouwelijke golfers kijken nu 
eenmaal nog weer anders naar de baan. De keuze viel vervolgens 
toen op Gaby. Haar actieradius bleek meteen groot. In 
Nieuwsbrieven stonden vaker dan voorheen ook berichten over de 
voortgang in de baan te lezen. En toen we in de maand mei van het 
afgelopen jaar het gastheerschap van de Challenge Tour vervulden, 
prijkten er al op alle greens nieuwe witte vlaggenstokken mét 
witte vlaggen. Komend seizoen zullen de nieuwe tee-markers 
worden geplaatst waarbij Gaby de beslissende stem kreeg binnen 
de commissie. Ook de orde en netheid zoals wij nu rondom het 
clubhuis aantreffen, iets waarvoor wij jarenlang blind zijn geweest, 
komt uit de koker van Gaby.

Verantwoordelijkheid nemen                                                                                                   
Een begrip dat meerdere keren tijdens ons gesprek valt is 
‘verantwoordelijkheid’. Als je die hebt moet je die nemen. Daarover 
is Hans klip en klaar. Loop bovendien niet weg voor keuzes. Je 
doet het voor de leden én je kunt het uitleggen. Doe het echter 
wél grondig en betrek consequent deskundigen bij de keuzes die 
gemaakt worden.

De baancommissie voelt zich gesteund door het bestuur. Met 
name van Rudy, van Wim en van, tot voor kort, Rob ontvangen 
de commissieleden veel support. En natuurlijk vernemen ze ook 
kritische geluiden van leden. Vaak weet de baancommissie al 
weken van tevoren waar de kritiek dan over zal gaan. We zijn en 
willen nadrukkelijk een sportvereniging zijn; en daar horen goede 
faciliteiten bij. We beschikken echter niet over een toverstokje. 
Moeder natuur moet haar werk (willen) doen. En laat men niet 
vergeten dat het vele verrichte werk door al die commissieleden 
vrijwilligerswerk betreft.

De baan, de baan en de baan                                                                                                             
Ongemerkt leg ik Hans een opmerking voor die wijlen Peter Baars 
(1940-2016) me ooit tijdens een soortgelijk interview meegaf. 
Er waren volgens deze iconische figuur maar drie zaken echt 
belangrijk op een golfclub: de baan, de baan én de baan. Hans 
moet schateren, hij kende Peter en diens zonen Jurren en Jochem 
natuurlijk best goed, maar hij begrijpt ook meteen waarom ik 
deze quote ter tafel breng. Ik mag noteren dat hij als voorzitter 
van de baancommissie van mening is dat er structureel (nog) meer 
budget voor de baan beschikbaar moet zijn.       

Onderhoud                                                                                                                                           
En over budget gesproken. Onze greenkeepers doen wat ze betaald 
krijgen. Niet meer, zij het ook niet minder. Toen destijds het 
onderhoudscontract met de firma Vos werd aangegaan, was hier 
nadrukkelijk ook een bezuiniging aan de orde. Dat gegeven wreekt 
zich sindsdien meer dan eens. Wij, de leden, willen onderhouds-
technisch een baan met een A-status, terwijl het budget hiervoor 
feitelijk ontoereikend is. In goed Hollands: we hopen voor een 
dubbeltje op de eerste rij te zitten. Niettemin staan Vos en de

door Marcel Kienhuis

‘Machtig mooi’. Het zijn de woorden van onze hoofdgreenkeeper 
Zoon van een aannemer, opgegroeid in de binnenstad van Hengelo 
en vanaf zijn elfde woonachtig naast een golfbaan, tussen 1986 en 
2021 elf maal clubkampioen en winnaar van heel veel ander zilver 
uit onze prijzenkast … en op honderd meter al herkenbaar aan 
zijn homerische geschater. U hebt het uiteraard goed geraden: ik 
heb Hans Nietsch (1968) uitgenodigd voor een gesprek over de 
voortgang van de aanpassingen in onze baan.

Hans is sinds oktober 2022 voorzitter van de baancommissie 
(voluit: commissie beheer en onderhoud baan) en de redactie is 
nieuwsgierig naar zijn opvattingen en naar zijn beleving van hoe 
de zaken gaan. Uiterst geanimeerd én openhartig bespreken we 
bij mij thuis aan de Boerhaavelaan allerlei wel en wee. De andere 
leden van de baancommissie zijn trouwens: Andrew Allen, Henk 
Hartmann, Wiljan van Mook en Jeroen Spaans. Ook Gaby Meindl, 
over wie hieronder meer, maakte sinds het voorjaar van 2023 
deel uit van de commissie. Hans is ronduit enthousiast over de 
baanaanpassingen en desgevraagd zal hij vijf holes noemen die er 
straks, wat hem betreft, helemaal uitspringen. 

IN GESPREK MET …

In 1997 werd Hans Nietsch tweemaal clubkampioen. 
Hier won hij de Law Cup. Naast hem de winnares van 

The Bernard Bowl dat jaar, Florence de Lange.
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baancommissie schouder aan schouder, dat is oprecht de beleving 
en de inschatting van Hans. Al opereert men soms ietwat reactief. 
Nordin Hudepol, onze hoofdgreenkeeper, wordt vaak nogal in 
beslag genomen door operationele zaken in de baan in plaats 
van te kunnen ageren. Ook houdt het aantal greenkeepers dat 
beschikbaar is niet over. Om de laatste maanden nog maar te 
zwijgen over de weersomstandigheden. 

Jurrian van der Vaart                                                                                                                  
Vol lof is Hans over de rol van onze baanarchitect Van der Vaart. 
Van nabij maakt Hans nu mee hoe door een baanarchitect allerlei 
keuzes, zoals vervat in het baanplan, tot stand komen. De plaats 
waar bijvoorbeeld bunkers komen te liggen, is door Van der 
Vaart vanuit allerlei invalshoeken bekeken en vastgesteld. Of in 
de woorden van Hans: ‘Het is terecht dat deze baanarchitect zijn 
handtekening in de baan achterlaat’. 

Hans is blij dat het bestuur (extra) geld heeft vrijgemaakt voor het 
herplaatsen van de tee op hole 10 en voor het aanbrengen van een 
prachtige kleine bunker op hole 12, links naast de green. 

Tijdpad                                                                                                                                            
We komen te spreken over het jubileumboek en over mijn wens 
om daarin elke hole apart te beschrijven. Hans hoopt dat in het 
jubileumjaar 2026 de baan er volgens plan bij zal liggen. Het is 
de bedoeling dat elke green dan zal worden omzoomd door een 
fringe van zo’n zeven meter. Vóór die tijd zal de baan geijkt worden 
en zullen de precieze afstanden vanaf de tees opnieuw nauwkeurig 
worden berekend. 

In juni 2024 wordt de nieuwe slope-rating verwacht. En ook zullen 
de stroke-indexes per hole opnieuw moeten worden vastgesteld. 
Op de tees worden de huidige vierkante tegels vervangen door 
ronde ijkmarkers, met daarop de vermelding van het hole-nummer,

de par, de lengte en de stroke-index. Ook het zogeheten Gat van 
Numan zal in de komende periode aangepast worden, in die zin 
dat de sloot op die plek minder breed zal worden.

In het jaar 2024 zal de focus vooral komen te liggen op een drietal 
zaken:
- de aanleg van verharde paden;
- het bevorderen van de grasdichtheid van fairways en
 surroundings
- het verder bevorderen van de kwaliteit van de greens

Favoriete holes                                                                                                                              
 Zoals hierboven al gesteld, weet Hans zeker dat het gros van de 
leden straks enthousiast zal zijn over de nieuw te bespelen baan.  
Bunkers komen veel meer in het spel én op tal van plekken nemen 
de risico’s fors toe. Vijf holes zullen er voor deze longhitter (hcp. 
6.6) straks uitspringen: 
- Hole 16: misschien dan wel de mooiste hole van de baan.
 Op basis van de scores tijdens de Challenge Tour zou deze
 hole een SI 3 moeten hebben. En dan te bedenken dat er
 nu ook nieuwe bunkers zijn geplaatst.
- Hole 2: vanaf de backtee wordt deze hole een sensatie,
 waarbij de nieuwe bunker midden op de fairway veel zal
 vragen van het golftalent van spelers.
- Hole 4: ook deze hole zal vanaf de backtee veel vergen
 van spelers. Waar voorheen een teeshot bij voorkeur een
 draw-vlucht moest hebben, zal nu een fade-bal geslagen
 moeten worden.
- Hole 11: deze par 3 zal vanaf de backtee waarschijnlijk
 eerder bogeys dan parren opleveren, om maar te zwijgen
 over het maken van een birdie.
- Hole 12: deze par 5 zal vanaf de backtee geen makkelijke 
 birdie-hole meer zijn.
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BEKER

Golfer van het Jaar
Nick Assinck

Open Strokeplay
Clubkampioen

Jeroen Krol

Matchplay Kampioen
Law Cup

Bas Wijdeveld

Matchplay Kampioen
Senior

Leo ten Brink

Senior Clubkampioen
Willem Stork Jr Cup

Frank Engel

Timan Pan
Eric Zwijnenberg

(van 36.0 naar -19.8)

Jeroen Krol: clubkampioen strokeplay en winnaar TGC Blad

Bas Wijdeveld: winnaar Law Cup
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Kirsten ter Weele: golfster van het jaar en
clubkampioen strokeplay dames

Bas Kerkdijk: winnaar Super Cup

WINNAARS

Golfster van het Jaar
Kirsten ter Weele

Open Strokeplay
Clubkampioen

Kirsten ter Weele

Matchplay Kampioen
Bernhard Bowl
Amber Bruins

Senior Clubkampioen
Lieke Goossensbeker

Nathalie Janssen-Lambrecht

Super Cup
Bas Kerkdijk
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Driebal in teamverband
Ouders met kinderen
Paashaas Chapman
Queens Cup
Oranjeblad
Mix Echt(e) Parenbeker
60th Rifles Cup
Havesablad
Profs Cup 1
Profs Cup 2
ABN Cup 1
ABN Cup 2

Golfweek
Bad Boekelo Beker
Vlies Cup
TGC Blad
TGC Cooler
Dinsdagavond bokaal
Vossenjacht
Mixed Senioren
Super Senioren 75+
Salland Cup 1
Salland Cup 2
Zilveren Fazant
Bronzen Fazant
Midwinterhoorn
Midwinterblad
TGC Supercup
Twickeltour (eindklassement)
Hans de Lange (eindklassement)

Maandbekers 1
mei
juni
juli
augustus
september
oktober

Maandbekers 2
mei
juni
juli
augustus
september
oktober

Jumibeker
MdtS Mixed
MdtS Singles
Golfer van het jaar
Golfster van het jaar
Timan Pan

Erik van Achteren / Roy Koenderink / Amita Ramnarain
Gert Boers / Nathalia Boers
Hans Hoekstra / Ellen Hoekstra
Osman Mucuk
Frans Dirven
Hans Hoekstra / Ellen Hoekstra
Annejuul Tielens
Yvonne Roerink / Jeroen Spaans
Yvonne Roerink
Wilco Middelkamp
Bas Kerkdijk
Babeth Boonstra

Bernard Huckriede
Eline Mooyaart
Jeroen Krol
Rob Pijper
Erik van Achteren
Inger ter Weele / Kirsten ter Weele
Hans Hoekstra / Ellen Hoekstra
Louise Rang
Monica Markink
Fia Niënhaus
Bas Kerkdijk
Freek de Bruijne
Harald Enschede
Ivo van Ommen
Bas Kerkdijk
Ivo van Ommen
Bernard Huckriede

Gaby Meindl
Jeroen Spaans
Nick Assinck
Nick Assinck
Bart Riekert
Erik Rietberg

Erik van Achteren
Joyce Zomer
Babeth Boonstra
Erik van Achteren
Ivo van Ommen
Herma Sanders

Nick Assinck
Rene Wolters / Annejuul Tielens
Rene Wolters
Nick Assinck
Kirsten ter Weele
Eric Zwijnenberg

Bas Kerkdijk / Nick Assinck / Sacha de Wilde
Helen Rutten / Timo Spaans
Kick Bendel / Ellen Le Poole
Gaby Meindl
Harry Ebberink
Henk Klomp / Mia Klomp
Nick Assinck
-
Didier Foglia
Jeroen Heijstek
Didier Foglia
Jeroen Heijstek

Geert Janssen
Inger ter Weele
Erik Rietberg
Ivo van Ommen
Gerrit Tjonk
Eric van Wulfften Palthe / Mimi Pongers
Niels Ottervanger / Christine Pino
Annemiek Driessen
Henny Nijenhuis
Babeth Boonstra
Gijs Numan
Eline Mooyaart
Arnold ten Bokkel Huinink
Jeroen Heijstek
Rob Pijper 
Erik van Achteren
Nick Assinck

Yvonne Roerink
Theo Reijnders
Gaby Meindl
Bas Wijdeveld
Willem Boonstra
Gijs Jansen

Claudia Vaal
Herma Sanders
Erik van Achteren
Robert Jan Esser
Herma Sanders
Robert Jan Esser

Flip Pino / Christine Pino
Helen Rutten
Jeroen Krol
Gaby Meindl
Tim Lammersen

VERDERE BEKERWINNAARS EN RUNNERS-UP
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Waarom Lo het destijds kreeg? We weten het niet zeker, maar 
waarschijnlijk omdat hij die maand voor de vijfde maal een 
maandbekerwedstrijd won. Hij won de edities van november 
1930, maart 1931, mei 1931, juli 1931 en dus juni 1932. Anders 
dan nu werd er niet altijd zuiver strokeplay gespeeld want de 
maandbekerwedstrijden in 1931 kenden bijvoorbeeld alle de tegen 
bogey-spelvorm. Lo maakte dat jaar in de drie maandbekers die 
hij won respectievelijk scores van all square, 6 up en 1 up. Op de 
bokaal staan ook de namen van illustere TGC-leden als Piet van 
Delden, Henny Jordaan en Frits Scholten. 

Zelfs toenmalig secretaris Willem Janssen won in deze periode 
een editie, alsook zijn jonge zoon Chris Janssen. Eén dame mag 
hier niet onvermeld blijven, H.A. (Tonny) Noyon-van den Bergh. 
Zij won in deze periode als enige vrouw een maandbeker, die 
van juni 1930. Het zal haar deugd hebben gedaan, want ze was 
lid van de wedstrijdcommissie en bovendien de allereerste dame 
uit de geschiedenis van onze club die deel uitmaakte van die zo 
belangrijke commissie.

door Marcel Kienhuis

Zo zag ‘ie er dus uit, onze eerste maandbeker. Velen van ons weten 
niet eens dat er meerdere, fysieke (maand-)bekers zijn geweest. 
Op zolder staan er in de kast van de wedstrijdcommissie nog 
een tiental, geen van allen echter zo mooi als de eerste. Rond 
2000 stopte men met het vermelden van winnaars op een beker. 
Inmiddels ontvangen de winnaars aan het eind van het seizoen 
‘slechts’ een cadeaubon. In 1930 stelde het toenmalige TGC-
bestuur de maandbeker(s) in, een wedstrijd die zich eigenlijk altijd 
heeft mogen en kunnen verheugen in een tamelijk grote deelname. 

Het bestuur bood nevenstaande zilveren (facet-)beker als 
prijsbokaal aan. Het exemplaar kwam uit de Zilverfabriek 
Voorschoten, een zilveren vaas, uitlopend vanaf een voet met een 
klein halsje. Voet en bak hebben niet toevallig 12 facetten. De 
hoogte van onze beker is 12 cm. Er zijn nog drie grotere modellen 
gemaakt, resp. 15.5, 18 en 21 cm hoog.

Het exemplaar hiernaast werd in juni 1932 eigendom van 
Lo(dewijk) van Gelderen, de joodse textielfabrikant uit Enschede. 
Met zijn kleinzoon Wouter had ik een paar maanden geleden 
een afspraak op onze club. Tot mijn grote verrassing had hij dit 
bekertje bij zich.
 

IN GESPREK MET …
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Samenwerking tussen clubs in de regio: daar moet volgens Rik veel 
potentie in zitten. De jeugdcommissie heeft reeds veel contact met 
de jeugdcommissie van De Lage Mors. Vorig jaar was er zelfs een 
gezamenlijk competitieteam. 

Er worden gezamenlijke trainingen
georganiseerd en er liggen plannen om een
lidmaatschap te realiseren waarbij jeugd-
leden van de Twentsche en De Lage Mors

speelrecht krijgen op die beide banen.

Dat moet uitwisseling makkelijker maken en de groepen sterker 
binden. Als de realisatie van zo’n gebundeld lidmaatschap kan 
zorgen voor het aantrekken van vriendjes en vriendinnetjes is de 
eerste stap richting een duurzaam jeugdbestand gezet. 

Voor de oudere jeugd wil de commissie trainingen op de 
vrijdagavond organiseren, die toch wat aantrekkelijker is 
dan de vroege zondagochtend na een eventueel drankgelag 
op de zaterdagavond. Rik onderschrijft dat die oudere jeugd 
ook makkelijker aansluit bij ‘volwassen’ clubwedstrijden. Een 
competitie-element moet trainen een doel geven. Waar hockey- 
en voetbaltrainingen doordeweeks plaatsvinden en de wedstrijden 
in het weekend, gebeurt dat op dit moment beide in hetzelfde 
weekend voor de jeugd op de Twentsche. Bij voldoende aanwas 
van jeugdleden zou het in de toekomst een optie zijn de trainingen 
ook doordeweeks te organiseren zodat de focus kan liggen op de

door Danny Kristen

‘De jeugd is de toekomst’, een cliché dat eenieder kent, maar ook 
één die wij als club moeten onderschrijven. Het is op dit moment 
niet zo rooskleurig gesteld met de jeugd op de Twentsche. In 
vergelijking met andere verenigingen in de regio lukt het ons nog 
niet een noemenswaardig, duurzaam jeugdledenbestand op te 
bouwen. Het bestuur wil op termijn dat 10% van het ledenbestand 
onder de noemer ‘jeugd’ valt. Wat is de visie van de jeugdcommissie 
en welke plannen liggen er?

Het is een frisse, maar ‘gezonde’ wintermiddag wanneer ik 
Rik Visschedijk in ons clubhuis tref. Na ons gesprek heeft hij 
competitietraining (H3 - 18 holes) met Niels Kraaij. Hij is actief lid 
en vader van drie kinderen (waarvan nu één lid). Op moment van 
schrijven speelt hij vanaf hcp 7.8. Rik is inmiddels enige tijd lid van 
de jeugdcommissie die in 2019/2020 is ingesteld op initiatief van 
Elsbeth Rensen en Ilanit Spier, waarbij laatstgenoemde inmiddels 
geen TGC-lid meer is. Sindsdien is er al veel meer structuur 
aangebracht voor de jeugd op de Twentsche en liggen er concrete 
plannen. Organisatorisch is de jeugdcommissie al een goed eind 
op weg. 

Golf is – vergeleken met populaire teamsporten als voetbal en 
hockey – een individualistische sport. Er is weinig accumulatie. 
De binding zoals bij teamsporten is er niet. Groepen zijn dus 
zeer belangrijk, vrienden nemen vriendjes van school of hun 
hockeyteam mee. Op ’t Sybrook gaat het goed met de jeugd: die 
club heeft zo’n 80 jeugdleden en meerdere jeugd-competitieteams. 
De Koepel heeft er zo’n 40 en De Lage Mors 25 tot 30. Op de 
Twentsche tellen wij slechts 14 jeugdleden. Een teleurstellend 
aantal waar de jeugdcommissie iets mee wil. 

DE JEUGD IS DE TOEKOMST ...
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De jeugdcommissie is nog maar een paar jaar echt actief. Dat 
resulteert nu al in een toename van evenementen voor de jeugd, 
zoals de Twente-Cup-Mini die afgelopen september op de 
oefenholes is verspeeld. Daarvoor verdient zij veel lof. De leden 
van de jeugdcommissie hebben een intrinsieke motivatie en 
ambitie om de jeugd op de Twentsche op te bouwen. 

De Jeugdcommissie bestaat uit:

- Elsbeth Rensen 
- Roy Haasewinkel
- Rik Visschedijk
- Erwin Bijvank
- Kim Trumpi

Uw (klein-)kind is van harte welkom! 
E-Mail: jeugdcommissie@twentschegolfclub.nl

wedstrijden in het weekend. Niet alleen individuele golfclubs zien 
in dat de sport een donkere toekomst tegemoet gaat zonder nieuwe 
jeugdaanwas, ook de NGF is bezig een initiatief op te zetten om 
de sport aantrekkelijker te maken voor de jeugd. Ook zij denkt 
dat de oplossing te vinden is in samenwerking in de regio. Het 
organiseren van ‘Open’ regiowedstrijden gedurende het seizoen 
moet jeugdleden van clubs bij elkaar brengen en het spelplezier 
verbeteren door hen kennis te laten maken met andere banen. 

Roy Nijenhuis en Rudi Oostindie, de golfbegeleiders van De Lage 
Mors, maken gebruik van technologie als de app ‘Operation 36’. 
Die app geeft oefeningen en trainingsschema’s voor de jeugdleden, 
opbouwend van beginners tot ervaren (jeugd-)golfers. Golfers 
kunnen via de app rechtstreeks contact onderhouden met hun 
pro’s en zich aansluiten bij lessen op vaste tijdstippen. Ouders 
kunnen hun kinderen begeleiden bij het gebruik van de app. Deze 
laagdrempelige manier om te trainen moet jeugd enthousiasmeren. 
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over de beste 8 ronden (295; gem. 36,9), hij had ook de meeste 
birdies (22 in 17 deelnames) en eagles (3). Nick werd “runner up” 
met 290 punten terwijl Jeroen Spaans met 284 punten het podium 
compleet maakte.

Uiteraard heeft Bernard de wisseltrofee van de HdL uitgereikt 
gekregen door de winnaar van het voorgaande jaar (Saher Ichoh). 
Het bijbehorende “groene jasje” zat Bernard niet alleen als 
gegoten, hij mag het ook de rest van z’n leven op alle bijzondere 
gelegenheden op de Twentsche dragen! Maar voordat dit groene 
jasje was uitgereikt, werd Henny Nijenhuis door Jeroen Spaans 
in het zonnetje gezet voor zijn vele verdiensten voor de HdL 
en de golfclub in het algemeen. Een meer dan terechte “meest 
waardevolle speler van het jaar”!
 
Deze enthousiaste cijferaar ziet voor het komende seizoen 
ruimte voor verbetering. Niet alleen in speltechnisch (voor de 
cijferaar geldt dit zeker!) of regeltechnisch opzicht, maar ook in 
organisatorische zin. Mogelijk geldt ook hier dat door veel oefenen 
tot een betere prestatie gekomen kan worden. Jarenlang was 
er namelijk volop ruimte in de baan en konden we met de HdL 
vanaf 16.00 uur “vrij” spelen. In de coronatijd was misschien niet 
iedereen gelukkig met de vaste starttijden, maar ze zorgden wel 
voor een goede doorstroming in de baan. In het afgelopen HdL-
seizoen was dit minder (veelal niet) het geval. Voor sommige HdL-
ers heeft dit afbreuk gedaan aan hun spelplezier. Een enkeling heeft 
zelfs besloten de ronde af te breken resulterend in een “no return” 
in een door de technische commissie als “qualifying” aangewezen 
wedstrijd. Hoewel hierop ook door het bestuur “geschakeld” is, 
lijkt er nog ruimte voor verbetering. Hopelijk kunnen we deze 
ervaringen uit het verleden omzetten in duidelijke afspraken voor 
het nieuwe seizoen. Ook hier geldt Übung macht den Meister!

door Eric Luttikhuis

Dat het verbeteren van je golfspel vraagt om veel te oefenen 
weten we inmiddels allemaal. Toch lukt het ons vaak niet om 
doelen (hoog) en oefening (te weinig) op de juiste wijze met 
elkaar te verbinden. En dan laat ik in het midden of de oefeningen 
consequent of gericht genoeg zijn. Natuurlijk is spelplezier het 
allerbelangrijkst, maar consequenter “goede ballen slaan” kan een 
enorme “boost” geven aan het spelplezier. Het afgelopen jaar is bij 
de Hans de Langewedstrijden gebleken dat veel oefenen tot een 
beter resultaat leidt. Hieronder een verslag van opnieuw een mooi 
seizoen.

De openingswedstrijd op 29 maart om de Gijs Numan Trofee werd 
gewonnen door Martijn Esman die met 42 punten Franc Kleissen 
precies 1 punt voor bleef. De naamgever van de Trofee vond 
zichzelf met 38 punten op een gedeelde vierde plaats terug. Op 
de tweede speeldag lukte het Franc Kleissen om 43 punten bijeen 
te sprokkelen, een “vorentscheidung” leek zich af te tekenen... 
Gelukkig voor de overige deelnemers moest Franc daarna een 
week of drie verstek laten gaan. In die periode namen Nick 
Assinck en Bernard Huckriede de koppositie over. Niet toevallig 
twee spelers die veel op de baan, maar ook op de drivingrange 
te vinden zijn. Ter indicatie van hun vorm: Bernard liep in zes 
achtereenvolgende rondes 223 stablefordpunten (gemiddeld 
37,2) bijeen. Nick in 6 rondes 222 punten, maar in de eerste vijf 
daarvan 192 (gem 38,4!). Als het klassement na 19 rondes wordt 
opgemaakt over de beste 8 scores was dus al vrij snel bekend dat zij 
hoog in het klassement zouden eindigen. Later in het seizoen was 
de baan, zoals de uiteindelijke winnaar het zo fraai verwoordde 
“niet geoptimaliseerd voor goede scores”. Iets wat te onderbouwen 
is met de gemiddelde winnende score: over de eerste 6 gem. 
40,8, de volgende 7 36,3 en over de laatste 6 37,2. Uiteindelijk 
was voorafgaand aan de slotavond op 13 september de winnaar 
reeds bekend: Bernard Huckriede had niet alleen de hoogste score

ÜBUNG MACHT DEN MEISTER - PRACTICE MAKES PERFECT
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Als ik dit begin december schrijf, zit ik tezamen met een tiental 
andere enthousiaste spelers van de Twentsche in Turkije te werken 
aan de vorm voor het nieuwe seizoen. Wij zijn alvast begonnen 
met onze goede voornemens. 

Jullie enthousiaste cijferaar,
Eric Luttikhuis

Op 31 maart 2024 eindigt de wintertijd en begint de zomertijd. 
Traditioneel wordt de HdL de woensdag daarop met de Gijs 
Numan Trofee geopend. Dit betekent dat woensdag 4 april 2024 
de HdL opnieuw van start gaat. Een datum om in de agenda te 
noteren.

Omdat niet iedereen van statistieken houdt, volgt hieronder een kleine greep uit de vele vermeldenswaardige feiten:

•	 Met	19	avonden	kwamen	we	1	keer	vaker	bijeen	dan	vorig	jaar	(18),	maar	minder	dan	in	de	pre-coronatijd	toen	20	tot	23
 rondes gebruikelijk waren.
•	 Gemiddeld	waren	er	25,1	deelnemers	hetgeen	iets	minder	is	dan	de	25,7	van	vorig	jaar.
•	 In	totaal	zijn	er	476	kaarten	gelopen	door	77	deelnemers.	Daarbij	waren	er	9	“no	returns”	(v.j.	14).
•	 Als	loyale	deelnemers	hebben	Jeroen	Spaans	en	Erik	Rietberg	slechts	één	avond	gemist	en	Bernard	Huckriede	heeft	twee	keer
 verstek moeten laten gaan.
•	 Daar	waar	voorheen	de	openingswedstrijd	om	de	Gijs	Numan	Trofee	altijd	de	drukstbezochte	avond	was	hadden	we	deze	keer	op
 die avond “slechts” 33 deelnemers (35, 42) en was speelronde 13 (26 juli) met 34 deelnemers het best bezocht.
•	 De	hoogste	score	is	dit	jaar	gerealiseerd	door	Franc	Kleissen	die	op	5	april	met	43	stablefordpunten	in	het	clubhuis	arriveerde.
 Vorig jaar was Edgar Kuthe met 46 punten degene met de hoogste score. De gemiddeld winnende score was 38,25 (40,2).
•	 Totaal	aantal	stablefordpunten	14.188	(v.j.	14.319)
•	 Er	zijn	dit	jaar	276	birdies	en	8	eagles	geslagen.	Dat	zijn	gemiddeld	14,5	birdie	per	ronde.	De	top	drie	van	het	birdieklassement
 heeft 54 (22, 17 en 15) keer gescoord en daarmee alle drie (net als nog 7 anderen) gemiddeld meer dan 1 birdie per ronde weten
 te noteren. Omdat het klassement wordt opgemaakt op basis van “het hoogste gemiddelde aantal birdies bij minimaal 8
 deelnames”, is niet Bernard met de meeste birdies (22 uit 17) winnaar van het birdieklassement maar Ernst Eijsvogel (17 uit 10).
•	 Dennis	Markink	wist	met	één	deelname	4	birdies	te	scoren.
•	 De	eagles	zijn	dit	jaar	geslagen	door	Bernard	(3),	Adnan	(2),	Carlos,	Geert	en	Theo.
•	 Er	is	dit	jaar	geen	hole-in-one	geslagen
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In februari van het nieuwe jaar gaat ze als trainee innovatie en 
optimalisatie werken bij Intergas Verwarming in Coevorden. 

Competitief                                                                                                                               
Ze herinnert zich dat ze als jong meisje het golfspel meteen leuk 
vond. Samen met leeftijdsgenoten als Pien Dekker kreeg ze les van 
de Britse PGA-Advanced professional Kieran Quartermaine. Al 
snel kwam ze in een regioclubje met meiden en kregen ze les van 
NGF-professional Geert Vroon. Op haar 14e werd ze een single 
handicapper. Toen ze eens op Golfvereniging De Batouwe te 
Zoelen een rondje 69 speelde, ging ze naar hcp. 5. Ook als golfster 
is ze een perfectionist. Ze haat verliezen, is ambitieus en een 
doorzetter, al beschouwt ze zichzelf niet als een trainingsbeest. Het 
moet wel leuk blijven én in de baan aan je golfspel werken ligt haar 
wel. Ze vindt matchplay nog leuker dan strokeplay. 

Landskampioen op Dorhout Mees
Als ik Amber vraag naar haar mooiste overwinning, aarzelt ze 
geen moment: Landskampioen worden met het jeugdteam van de 
Sallandsche op zondag 8 juli 2017. Tijdens de nationale finale van de 
NGF-jeugdcompetitie speelde haar team toen tegen Broekpolder. 
Op hole 14 scoorde Amber het winnende punt. Haar beste ronde 
tot op heden is een 67 op Golfclub De Scherpenbergh (zeven 
birdies en twee bogeys), tijdens een NGF-maandbekerwedstrijd. 
De allermooiste baan van Nederland is volgens haar de Haagsche, 
‘bizar mooi’ zelfs. Ze speelde lange tijd zonder driver in de tas. 
Twee stokken zijn favoriet, haar houten-3 en haar putter van het 
merk Rife. Vanuit de apron zal ze altijd kiezen voor de putter en 
niet voor een chipslag. Ze is bereid om in de baan risico’s te nemen, 
temeer omdat ze weet dat voor een veilige slag gaan haar vaak 
weinig oplevert. Haar chippen kan beter; spanning over die slag 
breekt haar vaak op. Op Golfclub De Haar zag ze haar kans op de 
overwinning bij het NK t/m 12 jaar ooit in rook opgaan door op 
hole 16 (een par 3) een score tien te moeten noteren. Ze werd toch 
nog derde. 

door Marcel Kienhuis

Op een regenachtige zaterdag eind december, ontvang ik thuis, 
laat in de middag, Amber Bruins. De baan is al meerdere dagen 
dicht vanwege hevige regenval en dus ook het clubhuis. Drie 
keer moest hierdoor een reeds eerder gemaakte afspraak verzet 
worden. Amber won dit jaar bij de dames The Bernard Bowl, 
oftewel het clubkampioenschap matchplay. Ze is zowel lid op de 
Noord-Nederlandse Golf & Country Club als op de Twentsche.  Met 
een hcp. van 1.9 is ze in de geschiedenis van onze club een van de 
allerbeste vrouwelijke golfers. Voor de redactie van ons clubblad 
natuurlijk reden om haar in the spotlight te zetten. Bijna twee uur 
lang praat ik met een ogenschijnlijk bescheiden, maar in ieder 
geval zeer gedreven en competitieve sportvrouw, die ooit een grote 
fan was van Eduardo Molinari en de loftrompet steekt over de 
puurheid van een speler als Pablo Larrazábel.    

Wie is zij?                                                                                                                                           
Amber is geboren in Hengelo (2000), maar getogen in het dorp 
Hulsen bij Nijverdal. Op 8-jarige leeftijd begon ze al met golf, bij 
Hooge Graven Golfclub Ommen. Deze sport is inmiddels al vele 
jaren haar grootste passie, al deed ze ooit in verenigingsverband 
ook aan korfbal, aan volleybal, aan tennis en aan turnen. Vader 
Mark (hcp. 14) en moeder Jolanda (hcp. 23) verruilden in januari 
2023 ook hun jarenlange lidmaatschap van de Hooge Graven 
voor dat van de TGC. Het gezin kent onze baan in Ambt-Delden 
best goed. Regelmatig bezochten ze wedstrijden om de Twente-
Cup. En Amber deed meerdere keren mee aan de Overijsselse 
kampioenschappen. In 2018 behaalde Amber haar vwo-diploma. 
De eerste drie jaren van de middelbare school bezocht ze het 
Reggesteyn te Nijverdal, om de bovenbouw af te ronden aan de CSE 
Topsportacademie te Zwolle (Center for Sport and Education). 
Vervolgens ging ze in de VS studeren aan de Northeastern State 
University te Oklahoma. Na een jaar hield ze het daar echter voor 
gezien, keerde terug naar Nederland en behaalde een bachelor 
Bedrijfs- en Consumentenwetenschappen in Wageningen 
en een master Marketing Management te Groningen, beide 
getuigschriften met een cum laude-beoordeling.

IN GESPREK MET …



The Bernard Bowl
In het Pinksterweekeinde won Amber dus de Bernard Bowl, een van de 
mooiste bekers op onze club. Op zaterdag had ze eerst een bye gehad en 
vervolgens Ira Hesp getroffen. Op zondagmorgen had ze tegen Helen Rutten 
gespeeld, om op zondagmiddag op hole 15 te winnen van Inger ter Weele. In 
2024 is ze van plan om aan veel meer clubwedstrijden deel te nemen. Haar 
ouders en ook zijzelf voelen zich mega-welkom! Ze herinnert zich levendig 
de wijze waarop Gaby Meindl hen destijds welkom heette. Ze gunt de TGC 
meer jeugdleden en is bereid om op termijn tot een of andere commissie toe 
te treden.
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bleek. Hij heeft nog enkele jaren dit bijzondere wedstrijdelement 
gesponsord met een verscheidenheid aan prijzen. Ook dit initiatief 
heeft zijn weg, binnen de diverse commissies van de Twentsche die 
belast zijn met het organiseren van wedstrijden, gevonden.

Vanaf het jaar 2009 zijn de partners van de spelers mede 
uitgenodigd om deel te nemen aan de sluitingswedstrijd (einde 
zomer- en winterseizoen) over 9 holes, aansluitend het diner 
en de prijsuitreiking. Dit heeft ertoe geleid dat onze partners 
bij de traditionele aspergeswedstrijd (mei) in Bad Bentheim en 
de wedstrijd in Duitsland (tijdens de Twente cup) mee kunnen 
spelen en daar wordt door de dames veelvuldig gebruik van 
gemaakt. Daarnaast hebben frequente (ex)-deelnemers van de 
Goofy’s een bestuursfunctie bekleed, zoals Ed Davids (secretaris), 
Henk Bijleveld (voorzitter), Rob Ticheler (baan en opstallen) en 
last but nog least Wim Hegeman (penningmeester). Waarbij de 
laatste heer nog steeds deel uitmaakt van het bestuur. Zoals u ziet, 
betrokkenheid voor de vereniging is sterk aanwezig bij de spelers 
van de Goofy’s.

Natuurlijk is er zeker oog voor prestaties. Uit het deelnemersveld 
zijn verschillende competitieteams opgericht en zij hebben in 
de NGF-voorjaarscompetitie goede resultaten geboekt. Een 
bijzondere prestatie is verricht door Chris Pfaff. Hij heeft tijdens 
de wedstrijden van Goofy’s als enige 3 holes-in-one gemaakt. Tot 
op heden een resultaat dat nog niet is geëvenaard.

Door het starten van de Goofy’s is er een bijzondere doorstroming 
ontstaan binnen de Twentsche Golfclub. We zijn een opvang/
doorstroom groep geworden voor de deelnemers van de dinsdag-
avondgroep die 18 holes willen spelen en voor nieuwe leden.

door Rob de Rochemont

Sommige Goofy’s hebben mij gevraagd naar het ontstaan van 
de Goofy’s. Daar na bijna 25 jaar de groep qua samenstelling 
grotendeels is gewijzigd, hierbij een terugblik.

In januari 1999 is door de heren Joop Tiehuis, Herman 
Koebrugge, Hessel Hoekstra en Tonnie Eijssink het idee ontstaan 
in het voorjaar een competitie te starten om op iedere vrijdag 
tot halverwege september een wedstrijd te organiseren voor 
mannelijke deelnemers. Te beginnen om 15.30 en aansluitend te 
blijven voor het eten en voor de prijsuitreiking. 

In het jaar 2000 is door de bekende Hengelose kunstenares Mia 
Dikken het logo van de Goofy’s, een swingende Goofy, ontworpen. 
De naam Gofy (Golf On Fryday) is bedacht door Frans Hobbelink 
en Joop Tiehuis heeft er een dubbele O van gemaakt. En ziedaar 
de naam Goofy.

Als beginnend lid heb ik in de beginjaren van de Goofy’s diverse 
malen verschillende deelnemers naar huis gebracht en het licht 
in het clubhuis uitgedaan. Zoals u weet, gezelligheid kent geen 
tijd.  Een paar jaar later (2002) zijn Frans Hobbelink en Rob de 
Rochemont gestart met de “Wintergoofy’s”. Voortbordurend op 
het succes van de zomercompetitie. Veel deelnemers wilden graag 
dat er in de winter ook in competitieverband gespeeld kon worden. 
Dit initiatief is door de heren op de woensdag enkele jaren daarna 
overgenomen.

Door Kees van de Broek is de Leary (2006) geïntroduceerd op de 
Twentsche en in het eerste jaar kreeg de wekelijkse winnaar een 
fles wijn die door Kees werd gesponsord. Er werd dan ook fanatiek 
gestreden om deze prijs waarvoor hole 2 het meest geschikt 

GOOFY’S: VOOR DE 25STE KEER DE PRIJS VOOR DE BESTE
ZOMERGOOFY UITGEREIKT
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ontvangen met een glas champagne en een voortreffelijk en heerlijk 
driegangendiner, waar ze volop van hebben genoten. Begeleid 
door muziek van Hello DJ. Uiteraard is er uitgebreid teruggeblikt 
op de voorgaande periode. 

Herinneringsvolle presentaties van foto’s over de afgelopen 
25 jaar zijn getoond met behulp van Hans Morelis. Reinhard 
Haster trakteerde ons op een humorvol overzicht van ludieke 
gebeurtenissen in de afgelopen jaren. Normaal gesproken zou dit 
feest in het clubhuis hebben plaatsgevonden. Door omstandigheden, 
buiten onze invloedssfeer, moesten wij als commissie op korte 
termijn op zoek gaan naar een alternatieve locatie. Het Wapen van 
Delden bracht gelukkig uitkomst. Zij waren in staat om op korte 
termijn met de nodige flexibiliteit ons jubileumfeest mede vorm te 
geven, zonder extra kosten in rekening te brengen. 

We vertrouwen erop dat we nog vele jaren op de vrijdag onze 
wedstrijden kunnen spelen.

Vervolgens gaan de 
ervaren spelers naar de 
Hans de Lange-groep 
om in de najaren van 
hun golfcarrière te 
spelen bij de senioren 
op de woensdag of 
terugkomen bij onze 
groep. Zoals u weet, 
iedere speler zoekt een 
clubje/groep uit waar 
hij zich prettig bij voelt. 
Op 27 oktober jl. is voor 
de 25e keer de prijs voor 
de beste Goofy van het 
zomerseizoen 2023 
uitgereikt aan Peter 
Zuurbier en hij is de tevens de winnaar van de leary-competitie 
geworden. De winnaars van het neary-klassement Chris Pfaff, 
Walri Krake en Fons Borre zijn ook beloond met een prijs. 
Rob de Rochemont heeft de meeste birdies gemaakt tijdens dit 
seizoen.  Jos Koop is voor de 2e maal winnaar geworden van de 
9-holescompetitie. Allen proficiat met jullie prestaties.

De prijzentafel voor de dagwedstrijd (over 7 holes en 2 alternatieve 
holes) werd gevormd door de deelnemers van de Goofy’s-
competitie, zodat iedere wedstrijdspeler een prijs kon winnen. 
Ballen, flessen wijn en andere leuke prijzen stonden op de tafel. 
Henk Wiersma Kosters heeft als amateurschilder, een opdracht tot 
het maken van een schilderij naar keuze, als prijs ter beschikking 
gesteld. Een bijzonder creatief gebaar van hem. De prijsuitreiking 
voor de dagprijs is vormgegeven door de uitslaglijst om te draaien. 
Met andere woorden de winnaars mochten als laatste de prijs 
uitzoeken. Hetgeen met luid applaus werd begeleid. Dit jubileum 
is gevierd in het Wapen van Delden waar 56 deelnemers zijn
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We make it easy!

SPONSOREN

DE TWENTSCHE
golfclub es t . 1 926
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